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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormány tervezi újragondolni a hozzáállását a 
szélenergiához?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Itthon több problémája is volt már a kormánynak a szélerőművekkel kapcsolatban, ami végül odáig
fajult, hogy egy szabályozással szinte ellehetetlenítették az új szélerőművek telepítését. A következő
években változás jön a szélturbina lapátok gyártásában. A General Electric bejelentette, hogy az
évtized  végére  átáll  a  hulladékmentes  gyártásra.  Több  helyen  is  problémaként  merült  fel  az
elhasznált turbinák eltemetése, erre kíván reagálni az ipar. Sok országban újrahasznosítják a régi
lapátokat,  például köztéri,  illetve  közcélú  újrafelhasználással.  Emelett  az  új,  környezetbarátabb
gyártási  technológiával  még  kevesebb  természetkárosító  hatása  lesz  a  szélerőművek
alkalmazásának. 

 

Ezzel  kapcsolatban tisztelettel  kérdezem,  hogy a kormány tervezi-e  újragondolni  hozzáállását  a
szélenergiához és új, környezetbarát megoldásokkal újakat üzembe helyezni?

 

Válaszát várva.

Tisztelettel,

Ungár Péter (LMP)



 
Budapest, 2021.12.04.
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